
SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION

Järvavägen 7
170 79 Solna
www.sfrk.nu
www.linktr.ee/SolnaFRKsUSEK

2024-01-03 18.00-19.00
Plats: Nya cafeterian + Zoom

Närvarande: Ej Närvarande:

Agnes Lindström (ordförande)
Tilda Moodysson (ledamot)
Martin Viksten (ledamot)
Ebba Drugge (skattmästare)
Saga Gidlund (ledamot)

Betty Hellberg (sekreterare)

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
Agnes Lindström förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON
Saga Gidlund valdes att jämte ordförande justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Det är snart klart och publicerat på hemsidan.

§ 5 EKONOMI
Vi ligger något efter planeringen. Vi har nu 19 014,07 kr i cafeteriakassan. Karin har flyttat

över de 24 000 kr vi fick låna i somras till den första delen av bokningsavgiften.

§ 6 RAPPORT KOMMITTÉER & GRUPPER
Cafeteriagruppen:

Förslag:
● Delar upp lördagar på oss i styrelsen och hjälpstyrelsen, en dag man står i

cafeterian=en lott till vem som får följa med på ridlägret
● Agnes och Lema kan dela på söndagar
● Agnes skriver till hjälpstyrelsen och frågar vilka som är intresserade av att vara med i

cafeterian

§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN
Pluggstuga

http://www.sfrk.nu
http://www.linktr.ee/SolnaFRKsUSEK


Vi kommer inte ha någon pluggstuga i januari. Istället kommer vi lägga ut på instagram och
fråga hur stort intresset är och fråga de som är närvarande under årsmötet hur stort
intresset är.

Kompisveckan

● Lappar på skåp
● Sätt ett hjärta på anslagstavla där man kan skriva fina saker i “skriv något snällt om

din kompis”
● Tipspromenad i stallet, frågor om ledstjärnorna
● Dagliga uppdateringar på instagram, ledstjärnor
● Gömma typ gosedjur eller godispåsar på anläggningen
● dagliga uppdrag på ig och fb, typ “säg hej till alla du träffar” "beröm tre kompisar”
● Ha en träff där vi pratar om planscherna 10/2 kl 13

Inköpslista, Martin handlar
- 200 post-it lappar
- rött stort papper
- nallebjörnar eller hjärtgosedjur
- godispåsar

Planeringsmöte inför kompisveckan för styrelsen 4/2-24 kl 13.30.

§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR
● Julkalenderutverdering

○ Det har gått bra och vi har fått mycket beröm. Vi hade ett bra samarbete
mellan oss.

● Julpyntet
○ Bortplockat.

● Luciatåg
○ Gick bra! Det enda till nästa år är att Rulle inte vill vara med i tåget.

● Termosar
○ Martin ansvarar för att hitta termosar som sedan stora styrelsen betalar för.

● Jullovsaktiviteter
○ Hittills har allt gått bra, dock har vi haft få anmälda.
○ Saga filmar och lägger ut en Tiktok från Hurry Scurry på fredag.

● Idrottsband
○ Martin kollar på det.

● Årsmöte
○ Planerat till 11/2.

● Vi gick igenom verksamhetsplanen och godkänner den, kommer upp på hemsidan
inom kort

● Ordförande till årsmötet



○ Agnes kollar med Nellie om hon vill vara det.

§ 9 KOMMANDE MÖTEN
I samband med planeringsmötet för kompisveckan den 4/2 kl. 13.30 kommer vi ha ett
styrelsemöte. Årsmöte 11/2.

§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA?
Tiktok julaktiviteter, Saga
Reklam för kompisvecka, Saga

§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE
Agnes Lindström förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Tilda Moodysson

Justeras:

Agnes Lindström Saga Gidlund
Ordförande Justeringsperson


